
 

 

Zápis č. 04/2022 

z jednání Rady JmKO ČUS, konané dne 12.12.2022 ve 12:00h v Brně, Vídeňská 9 

 

Přítomni: Vojtěch Bártek, Petr Šíma, Štěpán Říha, Zdeněk Kolesa, Jiří Moudrý, Stanislav 

Němec, František Stejskal, Jozef Regec, Jiří Zorník, Josef Vrba 

Omluveni: Jan Macharáček, Petr Vrážel 

 

Revizní komise: Jana Kavanová, omluveni – Josef Hrazdíra, Kamila Benčová 

Hosté: Marta Gabrielová, Nikola Siváková – zápis, Jakub Koudelka – referent krajského 

Servisního centra sportu JmKO ČUS – omluven  

 

Jednání zahájil a řídil předseda JmKO ČUS p. Vojtěch Bártek dle následujícího programu: 

1. Úvod 

2. Informace krajského referenta 

3. Anketa Sportovec roku 2022 

4. Financování v roce 2023 

5. Různé, diskuse 

 

1) Úvod 

Pan předseda Vojtěch Bártek přivítal přítomné a konstatoval, že je rada usnášeníschopná. Dále 

okomentoval zrušení původního termínu a poděkoval za hojnou účast. 

 

2) Informace krajského referenta 

p. Gabrielová informovala o schůzce s p. Holubem, kdy se řešila finanční situace. V listopadu 

byla budoucnost stále nejistá, po celostátní poradě KO a OS ČUS v Praze jsou však odhady 

poněkud lepší. V lednu bylo přislíbeno předfinancování a poté finance z výzvy pro zastřešující 

organizace. 

P. Bártek okomentoval tyto informace o financování a poté vyzval k dotazům. 

p. Kolesa dodal, že po schůzce v Rytířsku a po odjezdu z Prahy byli značně klidnější. 

p. Šíma informoval o zastropování cen energií pro všechna sportoviště včetně bazénu – Podolí 

atp. Následovalo další řešení situace ohledně předfinancování a návrhu rozpočtu, proběhla 

podrobná debata mezi členy krajské rady. 

Předseda dodal, že situace je prozatím poměrně pozitivní a přešel k dalšímu tématu schůze. 

 

3) Anketa Sportovec roku 

p. Bártek informoval o termínu krajského sportovce, který se bude konat dne 23.3.2023 

a o nutnosti dodat výsledky okresních kol do 10.2.2023. 

Předseda přečetl termíny jednotlivých termínů okresních vyhlášení. 

p. Gabrielová vybídla členy, aby informovali o hlasování v anketě sportovec okresu ve svých 

klubech a jednotách, a zároveň vyzvala k doplnění informací ohledně moderátorů, fotografa, 

letáků atp.  

Dále se řešila aktuální situace v jednotlivých okresech v oblasti příprav vyhlášení. 

Byli nahlášeny následující termíny galavečerů pro vyhlášení ankety Sportovec okresu 2022: 

- Okres Blansko: 7.3.2023 – Kulturní dům Šošůvka 

- Okres Břeclav: 15.2.2023 – Velké Pavlovice 

- Okres Brno-venkov: 8.3.2023 – Kino Tišnov 



 

 

- Okres Hodonín: 9.3.2023 – Kulturní dům Kyjov 

- Okres Vyškov: 2.3.2023 – Besední dům Vyškov  

- Okres Znojmo: 22.2.2023 – Městské divadlo Znojmo 

 

4) Financování v roce 2023 

p. Bártek označil toto téma za probrané v předchozí diskusi, 

p. Šíma okomentoval memorandum a financování z Jmk 

p. Bártek vysvětlil fungování, jednání zastupitelstva atp.  

p. Šíma informoval, že finance jsou přidělovány v polovině roku  

P. Bártek vyzval k dotazům a poté přešel na další bod schůze 

 

5) Diskuse, různé 

p. Šíma zahájil diskusi tématu žádostí o dotace u NSA a prodloužení termínu pro podávání 

žádostí ve Výzvě Můj klub 2023.  

Členové diskutovali možné důvody jako technické problémy dotačního portálu, nedostatek 

žádostí atp.  

Diskutovala se také výzva Provoz a údržba, jelikož stále nejsou žádné informace a nikdo neví, 

zda bude vyplacena. Každopádně máme jedinou informaci z 22.11. z celostátní porady v Praze, 

kde bylo sděleno, že NSA garantuje vyplacení. 

p. Zorník zjišťoval informace ohledně Regionálního sportu a jeho financování na příští rok. 

p. Šíma informoval o předfinancování 250 tisíc a 280 tisíc z krajské dotace 2022 – v roce 2023 

se počítá s memorandem 2 miliony korun z rozpočtu kraje, tak jako v minulých letech. 

p. Kolesa informoval o valné hromadě z 95 sdružených subjektů se zúčastnilo 35  

p. Říha vyzval k podání informací ohledně plánu práce pro rok 2023 a termínu Valné hromady  

Předseda informoval, že termín příštího jednání a návrh rozpočtu jedním z bodů dvoudenního 

školení na Jasence. Bylo dohodnuto, že návrh rozpočtu bude zaslán přílohou tohoto zápisu po 

jeho sestavení na školení. 

Příští termín krajské rady je stanoven na 13.2.2022 ve 13:00, kde bude domluven termín Valné 

hromady, která je předběžně stanovena na květen/červen. 

Diskutovalo se nedostatečné zastoupení sportovců v politice a nezbytnost zajištění ministerstva 

sportu. 

p. Gabrielová informuje o průběhu kontroly z NSA ve zlínském kraji, především, že kontrola 

trvala 2 měsíce – jak funguje ČUS, jednotlivé činnosti, účetnictví, které vedou klubům atp. 

Kontrola byla velmi obsáhlá a všeobecná na správnost smluv, zaměstnanost, docházky, dohod, 

účetnictví, a především činností souvisejících s plněním funkce servisních center sportu. atp. 

p. Kolesa navrhnul získání zápisu z kontroly  

Po vyčerpání příspěvků do diskuse pan předseda ukončil jednání a přeje hodně úspěchů do 

nového roku. 

 

 

Vojtěch Bártek – předseda 

 

 

V Brně dne 12 .12.2022 

Zapsala: N. Siváková 



Rozpočet JmKO ČUS 2023

Memorandum Výdaje Příjmy HV

Dotace JmK 2 000 000

Nájem svazy 550 000

Akce v okresech 550 000

Sport ve školách 550 000

BCSN 100 000

rezerva 250 000

2 000 000 2 000 000 0


